



Waterson Corporation – Declaration of Minerals Conflict-Free **笠源科技股份有限公司《不使用衝突礦產聲明》**

Waterson Corporation is dedicated to responsible procurement, requiring suppliers to provide conflict-free raw materials and parts to ensure products do not support armed groups violating human rights.

笠源科技股份有限公司致力於負責任採購，要求供應商提供原物料、零件不能含有衝突礦物，以確保產品不直接或間接地使嚴重侵犯人權的武裝組織團體受益。

- Support and comply with the OECD's "Due Diligence Guidance for Responsible Supply Chains of Minerals from Conflict-Affected and High-Risk Areas".
支持並遵循經濟合作與發展組織（OECD）的《受衝突影響和高風險區域礦產的負責任供應鏈盡職調查指南》。
- Avoid procuring or using tantalum (Ta), tin (Sn), tungsten (W), and gold (Au) from conflict-affected areas.
避免採購或使用來自衝突地區的 鈹(Ta)、錫(Sn)、鎢(W)、金(Au)。

Waterson Corporation assesses the risks of raw material sources based on the OECD Due Diligence Guidance and conducts supply chain due diligence. If the materials contain minerals such as tantalum (Ta), tin (Sn), tungsten (W), and gold (Au), suppliers must cooperate in submitting the latest Conflict Minerals Reporting Template (CMRT) [Note 1] for investigation. This is to ensure that the sources of tantalum (Ta), tin (Sn), tungsten (W), and gold (Au) contained in the products comply with the definition of minerals from conflict-affected and high-risk areas as defined by recognized organizations such as the OECD. Suppliers are also required to communicate this policy to their upstream supply chain and comply with it collectively.

笠源科技股份有限公司依據 OECD 盡職調查指南，評估原物料來源風險，執行供應鏈盡職調查。若供應之材料中含有鈹(Ta)、錫(Sn)、鎢(W)、金(Au)等礦產，將會要求供應商配合提交責任礦產倡議組織(Responsible Minerals Initiative, RMI) 最新公佈之衝突礦產調查模板(CMRT) [註 1] 進行調查，以確保產品中所含之鈹(Ta)、錫(Sn)、鎢(W)、金(Au) 的來源，符合 OECD 等公認之組織所定義之受衝突影響地區和高風險地區的礦產。同時也要求供應商應將此政策傳達上游供應鏈，並共同遵守。



Waterson Corporation will continue to conduct reasonable due diligence to ensure that the products we supply are conflict-free, and we will cooperate with customer requests related to conflict minerals reporting.

笠源科技股份有限公司將持續執行合理盡職調查，以確保我們供應之產品為無衝突來源，並配合客戶任何與衝突礦物報告相關之要求。

[備註]

The latest Conflict Minerals Survey Template (CMRT) released by the Responsible Minerals Initiative (RMI), available at: <https://www.responsiblemineralsinitiative.org/reporting-templates/cmrt/>

責任礦產倡議組織(Responsible Minerals Initiative, RMI) 公佈最新之衝突礦產調查模板 (CMRT)，來源: <https://www.responsiblemineralsinitiative.org/reporting-templates/cmrt/>

- **Document Owner** 文件管理單位: Human Resources Department 人資部門
- **Contact** 聯絡窗口: hrteam@waterson.com

Document Title 文件標題: Declaration of Minerals Conflict-Free 《不使用衝突礦產聲明》

Version 版次: 1.0

Effective Date 生效日期: 2025/10/01

Last Updated 更新日期: 2025/10/01

Approval Date 核准日期: 2025/10/31

Approved by: ___ Chien-Chu Chen (Saflok Chen) ___

Title: ___ General Manager ___

Signature: ___  ___

Date: ___ 2025/10/31 ___